

## 「冰釣尋寶」數碼互動遊戲 - 條款及細則

1. 「冰釣尋寶」數碼互動遊戲活動日期為 2024 年 11 月 20 日至 2025 年 1 月 2 日，每日中午 12 時至晚上 7 時。
2. 參加者須登記成為 CLUB CG 會員或準會員方可參與「冰釣尋寶」數碼互動遊戲。
3. CLUB CG 會員須向現場工作人員出示電子會員卡以核實身份。
4. 每位 CLUB CG 會員於活動期間可參與遊戲最多一次。
5. 每次最多只限三位顧客進入「極幻巨型冰屋」。
6. 參加者完成「冰釣尋寶」數碼互動遊戲可獲得禮品乙份。禮品數量有限，先到先得，送完即止。
7. 每位參加者可獲得即影即有照片乙張，為保障參加者的個人資料私隱，拍攝之內容會於照片列印後立即清除及銷毀。
8. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司無須為參加者之財物損壞或損失負責。
9. 參加者須遵守「冰釣尋寶」數碼互動遊戲之條款及細則及在場工作人員指引。如有任何違反條款及細則之情況，太古地產管理有限公司保留立即取消其參與活動之權利。
10. 所有已換領的禮品不設退換，亦不可兌換為現金、其他禮物或服務。
11. 太古地產管理有限公司對禮品之狀況，或因使用禮品 (包括但不限於直接或間接) 而造成的損失、破壞、或人身傷害概不負責。
12. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。
13. 太古地產管理有限公司保留權利隨時更改條款及細則，毋須另行通知。
14. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。

### **'Let's Go Ice Fishing' Digital Interactive Game - Terms and Conditions**

1. The 'Let's Go Ice Fishing' digital interactive game will take place from 20 November 2024 to 2 January 2025, daily from 12pm to 7pm.
2. Participants must register as CLUB CG members or pre-members to participate in the 'Let's Go Ice Fishing' digital interactive game.
3. CLUB CG members must present their electronic membership card to staff for identity verification.
4. Each CLUB CG member may participate in the game a maximum of once during the event period.
5. A maximum of three customers are allowed to enter the 'Aurora Giant Igloo' at a time.
6. Participants who complete the 'Let's Go Ice Fishing' digital interactive game will receive a gift. Gifts are limited and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
7. Each participant will receive an instant photo. To protect participants' personal data privacy, the content captured will be immediately deleted and destroyed after the photo is printed.
8. Participants must take care of their personal belongings, and Swire Properties Management Limited will not be responsible for any damage to or loss of participants' belongings.
9. Participants must comply with the terms and conditions of the 'Let's Go Ice Fishing' digital interactive game and follow the instructions of the staff on site. In case of any violation of the terms and conditions, Swire Properties Management Limited reserves the right to immediately cancel the participant's rights to the event.
10. All redeemed gifts are non-exchangeable and cannot be converted into cash, other gifts, or services.
11. Swire Properties Management Limited shall not be liable for the condition of the gifts or for any loss, damage, or personal injury arising from the use of the gifts (including but not limited to direct or indirect consequences).
12. In case of any dispute, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final.
13. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend these terms and conditions at any time without prior notice.
14. In the case of any discrepancies between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.